

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Signera protokollet för maj 23 FF

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Styrelsemote 230508 Foredragningslista och protokoll.PDF

Storlek: 165650 byte

Hashvärde SHA256:

9d578df4fdec1f0cbda73b9f56d610d24968e13d953cf612164e1674a9b4d513

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 2:

ING-MARIE ELISABETH LIDELL EDMAN

Signerat med BankID 2024-02-20 06:54 Ref: 7274fd85-bba8-42bd-927c-81bf079484b2

Per Harald Åhrén

Signerat med BankID 2024-02-18 17:03 Ref: 8aa98254-9834-40b6-a99c-33b17e0b2e56





Dokument: föredragningslista och protokoll

Datum: 230508

Plats: Teamsmöte

Deltagare: Per Åhren, Per Nordfors, Lena Hübber, Lena Jerrewing, Ing-Marie Edman

Länk till e-signering: [min ebox: login](#)

1	Mötets öppnande. <ul style="list-style-type: none">• Ordf öppnade mötet
2	Godkännande av dagordningen. <ul style="list-style-type: none">• Godkändes
3	Val av justerare. <ul style="list-style-type: none">• Ordf
4	Godkännande av protokoll. <ul style="list-style-type: none">• Godkändes
5	Rapporter: <ul style="list-style-type: none">• Gren Kajak – Mats Ellström deltar: ny grenledare är på gång till hösten, utb av nya ledare, Mats fortsätter sin medverkan imVerks.gruppen kajak med utb.teamet för regionen, skillnad hur ledarutbildningarna är utformade mellan regionerna, invigning av badhuset den 1 juni där vi deltar med 3 representanter, byggnation Tranholmen (där Mats gärna vill ha stöd/mandat fr styrelsen att fortsätta påverka och diskutera med kommunen), marknadsföring av FF/kajak/alpina/barnverks. genom annonsen i lokaltidningen ; förslag att varje gren gör ett annonsinnehåll som beskriver grenen mer specifikt
6	Ekonomi: <ul style="list-style-type: none">• RR och BR• Förslag Placeringspolicy, ny version godkändes• Förslag ny policy för ledarsubventioner;frågetecken som behöver utredas vidare så vi tar upp den på nästa möte igen (milersättning, stora/små researr) alla läser igenom noga
7	Övriga frågor: <ul style="list-style-type: none">• Omfördelning av "Vem-gör-vad" listan• Fjälledarutbildning - en har anmält intresse för detta ; Magnus Karnefors , beslutades att vi betalar hela utbildningen• Info från regionsstämman – Per & Per deltog för FF Mälarearna• Riksstämman - vår input till stadgeändringar, Lena H deltar• Johan Enoksson begär mer pengar till alpina till utbildningar, beslutades att tillstyrka• Per Å. skickar in om namn och adressändring på vår hemsida samt registrerar i ledarregistret för styrelseändringen.



8	Årshjul för styrelsen: <ul style="list-style-type: none">• Revidering Vem gör vad-listan• Stämman av att vi har de senaste och uppdaterade länkarna av relevanta Riks-dokument.
9	Nästa styrelsemöte: <ul style="list-style-type: none">• 230612 vid Tranholmen
10	Mötets avslutande: <ul style="list-style-type: none">• Mötet avslutades